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1. Mötet öppnas   

UF:s ordförande Charlie Arby öppnar mötet och hälsar alla välkomna 

Martin Östberg från stadsledningskontoret går igenom säkerheten. 

Den 1: a mars är det ett extrainsatt stormöte då UF ska behandla bordlagda motioner 

från 2022.  

 

2. Upprop  

Då tekniken inte fungerar och ledamöterna inte kan logga in genomförs ett upprop 

manuellt. 63 närvarande och UF är beslutsmässiga. 

 

3. Val av två protokolljusterare samt bestämmande av tid för justering  

Tid för justering, den 8 mars kl. 16:00 på kontoret. Oskar Källsbo Brodin och Lucas 

Andersson väljs till att justera protokollet.  

 

4. Avsägelser och nya ledamöter  

Ordförande läser upp aktuella avsägelser.  

 

Charlie Arby tackar för sig och lämnar över klubban till andre vice ordförande 

Sumeja Berisha 

 

5. Information: Ekonomisk redovisning initiativpotten  

Katja Knuutinen från UF:s kansli berättar om UF:s ekonomi och hur det funkar. 

Lucas Andersson undrar om bordlagda motioner från 2022 kan belasta initiativpotten 

2023. Ordförande säger att eftersom de i så fall beslutas om 2023 så kan de också 

belasta ekonomin 2023.  

6. Information: Arbetsordning (endast digitalt och hemsidan)  

Sumeja Berisha informerar om arbetsordning för ungdomsfullmäktige.  

 

7. Information: Ungdomsfullmäktige policy 2023  

Leo Nolemo läser upp policyn som läggs till handlingarna. 

 

8. Information: Utskott UF 2023  

Ordförande informerar om årets utskott som arbetats fram under utbildningsdagar 

samt utskottsdag med ungdomsfullmäktige.  

 

Sumeja Berisha tackar för sig och lämnar över klubban till Sten Berg UF:s vice 

ordförande.  

 

9. Information: Rapport ang. julfest 2022  

Malte Barron Schöning läser upp rapporten. Inga frågor ställdes.  
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10. Information: Rapport ang. inköp profilmaterial 2022  

Sten Berg läser upp rapporten. Inga frågor ställdes. 

 

11. Information: Rapport ang. dialog med grundskolenämnden 2022  

Sten Berg läser upp rapporten. Inga frågor ställdes. 

 

Ordförande uppmuntrar till nytt inloggningsförsök som tyvärr misslyckas.  

 

12. Val av styrgrupp 2023 (de som tidigare anmält sitt intresse)   

Ordförande presenterar styrgruppen. Det går bra att sätta upp sig som ersättare till 

styrgruppen. Styrgruppens möten är också öppna för alla.  

 

13. Val av ordförande 2023, info om mötesteknik under tiden röster räknas.  

Katja Knuutinen från UF:s kansli berättar hur valet ska gå till.  

 

Medan Paula Aijmer och Katja Knuutinen från UF:s kansli räknar röster håller 

avgående presidium en skola i mötesteknik. 

Nytt presidium för ungdomsfullmäktige 2023 

Ordförande: Sten Berg 

Vice ordförande: Nelly Groth 

Andre vice ordförande: Malte Barron Schöning 

Avgående ordförande Charlie Arby håller ett fint tacktal och gratulerar det nya 

presidiet.  

Mötet ajourneras.  

Ordförande Sten Berg öppnar mötet igen. 

 

14. Motion angående utvecklad IT-utbildning för skolor av Hugo Fogelin och Olle 

Mattsson    

Hugo Fogelin läser upp motionen. Isabelle Löf undrar hur det ska gå om lärarna ska 

undervisa i något de har så lite kunskaper i. Isabelle uppmanar också alla att rösta ja.  

 

Det inkommer ett ändringsyrkande från en av motionärerna, Hugo Fogelin att 

budgeteten ska strykas helt. Flera frågor ställdes, bland annat vilka åldrar som 

omfattas av förslaget.  

 

Filip Gelken lägger ett ändringsyrkande att lägga tillbaka 10 000kr för övriga 

kostnader tex. marknadsföring och fika. Detta behövs till ett dialogmöte.  

 

Melvin Pernefors ifrågasätter summan, man får exempelvis 4000 gifflar för 10 000kr.  

 

Leo Nolemo begär streck i debatten. UF beslutar att dra streck i debatten. De flesta 

har nu haft möjlighet att logga in och digitala voteringar kan verkställas.  
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Tigris Barkarmo undrar vilka från UF som kan tänkas arbeta med frågan.  

 

Ungdomsfullmäktige går till beslut med tre yrkanden på bordet: 

1. Yrkande med budget 1000 kr till fika (ursprungligt yrkande) 

2. Yrkande utan budget 

3. Yrkande med budget 10 000 kr för fika och övriga kostnader.  

 

Votering begärs. Ungdomsfullmäktige beslutar att bifalla motionen enligt det första 

och ursprungliga yrkandet.  

 

 

15. Motion angående tillsättande av kommission för att utreda avskaffande av 

enprocentsregeln av Olle Andersson och Elsa Eliasson  

 

Motionärerna läser upp motionen gemensamt. Flera röster hörs, bland annat Hugo 

Fogelin som inte vill se en stad utan konst. Hugo inkommer med en 

kontraproposition som lyder: 

Jag yrkar på att uf skall arbete för att alla kommunala byggnader som byggs skall ha 

en kommitté av personer som kommer använda byggnaden i framtiden, Denna 

kommitté skall kolla på budgeten och se så att budgeten används på rätt sätt. 

Enprocentsregeln ska ej avskaffas. 

 

Wilma Önrup lyfter konsten på Skytteskolan som ett exempel på dålig och konstig 

konst.  

 

Lucas Andersson begär streck i debatten. Votering begärs och ungdomsfullmäktige 

drar streck i debatten.  

 

Isabelle Löf ser att det finns stora brister i samhället, bland annat i skolan och att UF 

driver helt andra frågor som busskort 24/7. Dessa frågor bör prioriteras över konst.  

 

Ungdomsfullmäktige går till beslut och votering begärs.  

Hugo Fogelins kontraproposition ställs mot motionärernas yrkande.  

Kontrapropositionen vinner bifall.   

  

16. Motion angående kampanjande av ungdomsförbund på grundskolor av Elsa 

Eliasson  

Motionären läser upp motionen. Flera frågor ställdes. Många tycker motionen är bra, 

bland annat Hugo Fogelin yrkar bifall. Isabelle Löf tycker att det är bra att man får 

diskutera politik och hur man kan förbättra samhället tillsammans med 

ungdomsförbunden. Ingrid Olsson lyfter farhågor kring propaganda och reklam i 

skolan.  

Streck i debatten begärs och genomförs.  

Ungdomsfullmäktige går till beslut och bifaller motionen.  

 

17. Motion angående ökat användande av bilpooler av Hugo Fogelin  

Bordlagd till 2023-03-22 
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18. Motion av Nelly Groth om frukt på kontoret   

Bordlagd till 2023-03-22 

 

19. Motion angående psykisk hälsa av Chloe Nunez  

Bordlagd till 2023-03-22 

 

20. Motion av Sten Berg angående återupprättande av tågstation i Säve  

Bordlagd till 2023-03-22 

 

21. Anmälan av nya motioner  

Inga nya motioner anmäldes. 

 

22. Övriga frågor  

Lucas Andersson vill fortsätta mötet till kl. 21.00 

Ordförande påminner om extrainsatt stormöte 1 mars. 

Leo Nolemo undrar om stormöten alltid inträffar på onsdagar vilket är fallet. 

 

Sten Berg tackar alla och avslutar mötet.  

 

 

 

 

Vid anteckningarna: Paula Aijmer 

 


